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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare   a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 30.09.2019 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Daniela-Maria Logofătu care a 
fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 272/2019 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri (lipsește d-nul Vasile 
Mureșan). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1774/2019, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 

 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 
prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de  30.08.2019 și 23.09.2019. 

 Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 30.08.2019 a fost semnat 
de către Secretar, precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se supune 
aprobării Consiliului Local.” 
  Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate. 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Având în vedere că urmează a se suplimenta ordinea de zi și nu există 

avizele pentru acele proiecte, propun o pauză de 5 de minute pentru obținerea avizelor   
pentru a se putea suplimenta ordinea de zi.” 

 
Pauză 5 minute. 
 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 

                     D-nul primar Dan Bobouţanu : 
            „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 15 a 
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următoarelor proiecte  de hotărâre: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2019. 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 10.000 lei din bugetul local 

al municipiului Hunedoara pentru finanțarea complementară a unor unități de 
învățământ liceal din Municipiul Hunedoara în vederea organizării unor activități 
educative extrașcolare în anul 2019. 

  
  D-na Daniela-Maria Logofătu: 

                        „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 

Ordinea de zi  modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ ;  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, „(2) În 
exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are 
obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe 
care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

                            În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării 
hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, 
cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, şi legislaţia în materie 
privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu 
diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

                 Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele 
de hotărârii aflate pe ordinea de zi? 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate.” 
 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis 

prin ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în 
unanimitate. 
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  La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
simplă). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a 
Municipiului Hunedoara. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
  „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

 

  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Zoltan Kofity: 
„Comisia are un amendament. Propune înlocuirea d-nei Bianca Fărcaș cu d-

na Mihaela Popa, în consiliul de administrație la Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" 
Hunedoara.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui Zoltan Kofity, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local 

al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanților 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ 
teritorială a Municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Liceul Tehnologic „Matei Corvin” Hunedoara  
- Kofity Zoltan 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
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- Leanca Marius 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
 
Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" Hunedoara  
- Bădin Ion 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
- Popa Mihaela  19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
- Jitian Simion  19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
 
Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara  
-  Logofătu Daniela-Maria 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
-  Palcău Ciprian  19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
 
Colegiul Naţional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara   
-  Băloiu Maria 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă”                     
-  Borca - Lucan Laura Valentina 19 voturi “pentru” , 1 vot ”împotrivă” 
-  Stoicuța Lăscuț  19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
  
Liceul Teoretic „Traian Lalescu” Hunedoara  
 - Fărcaș Bianca Magdalena 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
-  Constantin Ioan 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
 
Şcoala Gimnazială nr. 1 Hunedoara  
– Sevastru Bujor Virgil 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
-Jitian Simion 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
Şcoala Gimnazială nr. 2 Hunedoara  
- Olariu Nicoleta 19 voturi “pentru” , 1 vot ”împotrivă” 
- Ilea Sorin 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
 
Grădiniţa cu Program prelungit nr.1 Hunedoara  
- Ardelean Daniel Cosmin 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
- Scurtu Raul 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
 
Grădiniţa cu program prelungit „Dumbrava Minunată” Hunedoara  
- Popovici Corina-Virginia 19 voturi “pentru” , 1 vot ”împotrivă” 
- Mureșan Vasile 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 
 
Clubul Sportiv Şcolar Hunedoara  
- Palcău Ciprian Ștefan 19 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” 

 
În urma acestor rezultate, reprezentanții Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al 
Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, 
sunt următorii: 

 
Liceul Tehnologic „Matei Corvin” Hunedoara: Kofity Zoltan, Leanca Marius; 
Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" Hunedoara: Bădin Ion, Popa Mihaela, Jitian 
Simion; 
Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara: Logofătu Daniela-Maria, Palcău 
Ciprian; 
Colegiul Naţional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara: Băloiu Maria, Borca - Lucan Laura 
Valentina, Stoicuța Lăscuț; 
Liceul Teoretic „Traian Lalescu” Hunedoara: Fărcaș Bianca Magdalena, Constantin 
Ioan; 
Şcoala Gimnazială nr. 1 Hunedoara: Sevastru Bujor Virgil, Jitian Simion; 



5 

 

Şcoala Gimnazială nr. 2 Hunedoara: Olariu Nicoleta, Ilea Sorin; 
Grădiniţa cu Program prelungit nr.1 Hunedoara: Ardelean Daniel Cosmin,Scurtu Raul; 
Grădiniţa cu program prelungit „Dumbrava Minunată” Hunedoara: Popovici Corina-
Virginia, Mureșan Vasile; 
Clubul Sportiv Şcolar Hunedoara: Palcău Ciprian Ștefan; 

 
Art. 2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 293/2019 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 274/2016 privind înfiinţarea Clubului Sportiv Hunedoara, 
instituţie publică, în subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara, cu modificările 
și completările ulterioare. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-na Corina Popovici: 
”Comisia de comerț are un amendament. La art.1, îl citesc în forma 

modificată:  Aprobă modificarea art.10 pct.1 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara nr. 274/2016 privind înfiinţarea Clubului Sportiv Hunedoara, instituţie publică, 
în subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara, cu modificările și completările 
ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Scurtu Raul cu d-na Popa Mihaela.” 

 
Se supune la vot amendamentul, care întrunește 9 voturi ”pentru” (Raul 

Scurtu, Corina Popovici, Maria Băloiu, Lăscuț Stoicuța, Daniel Ardelean, Simion Jitian, 
Daniela Logofătu, Nicoleta Olariu, Mihaela Popa) și 11 voturi ”împotrivă”. Amendamentul 
nu a fost adoptat. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 
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1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea art.10 pct.1 din 
Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 274/2016 privind înfiinţarea 
Clubului Sportiv Hunedoara, instituţie publică, în subordinea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în sensul înlocuirii 
domnului Scurtu Raul cu domnul Bujor-Virgil Sevastru, a constatat următoarele: 

 
                    Domnul Bujor-Virgil Sevastru 14 voturi „pentru” și 6 voturi ”împotrivă” 
 

În urma acestor rezultate, se modifică  art.10 pct.1 din Hotărârea Consiliului Local 
al municipiului Hunedoara nr. 274/2016 privind înfiinţarea Clubului Sportiv Hunedoara, 
instituţie publică, în subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara, cu modificările 
și completările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Scurtu Raul cu domnul Bujor-Virgil 
Sevastru. 

 

Art. 2-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 294/2019 se aprobă în unanimitate 

 

A părăsit sala de şedinţă d-nul primar Dan Bobouțanu. 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind repartizarea  unor locuinţe  acordate cu chirie din 
fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
  Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 295/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuințe de necesitate situate în 
municipiul Hunedoara.                       

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 296/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Hotărârea 
Consiliului Local nr. 266/2019 privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, strada Intrarea Spicului Nr. 5, Bl. L.5, Sc. A ,Et. 2, Ap. 29 . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 297/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată).Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, strada Prutului nr. 5, bl.D1-1, sc. B ,  ap. 24. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 298/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada Trandafirilor, nr. 21, bl. 27, sc. A, et.9, ap.58 .            

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 299/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sală d-nul primar Dan Bobouțanu. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Aleea Cocsarilor, nr. 8, bl. 8, sc. C, ap.85.   

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 300/2019 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
calificată). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui teren aflat în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţie. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 301/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr.455/2018 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST 
HUNEDOARA S.R.L.. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 302/2019 se aprobă în unanimitate. 
 

   La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenției de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna august 2019 . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

 În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 

D-nul Daniel Ardelean: 
”După cum știți, în ședința anterioară, am făcut o interpelare în ce privește 

creșterea subvenției la peste 40 de mii lei era atunci. Am primit o justificare din partea d-lui 
director Fan și această justificare, într-o măsură nu foarte mare  cheltuielile au tot scăzut, 
mai puțin cele cu salariile, asta nu e vina conducerii, dar surprinzător au scăzut și 
veniturile. Am primit un număr de 3 facturi de minus, emise către primăria din Hunedoara. 
Aș vrea să lămuresc două aspecte. În primul rând dacă mi se poate spune șansele de a 
crește veniturile din partea conducerii. Sunt ceva prerogative să putem avea niște venituri 
mai multe, atunci automat va scădea și subvenția. Un al doilea aspect la care aș ruga să 
mi se răspundă, am primit pe surse faptul că societatea a achiziționat două microbuze din 
Polonia, second-hand. Am înțeles că unul s-a stricat în Ungaria. Acolo au fost probleme cu 
identificarea șasiului motorului, știm că Polonia este o țară care nu este prea credibilă 
pentru așa ceva. Aș vrea, dacă ni se poate da o explicația de ce s-a ales această achiziție 
din Polonia? Vă mulțumesc!” 

 

D-nul Fan Dorin: 
”D-le primar, d-lor consilieri, referitor la venituri, creșterea veniturilor pe bilete 

cash, există în fiecare lună. Dacă discutăm de veniturile de la pensionari, scad, mai ales 
că au crescut pensiile cu 15% și o să avem o problemă cu numărul de acordare, fiindcă nu 
se vor mai încadra, avem 1500-1700. Deci luna viitoare, în momentul în care vom face 
distribuția, vom vedea exact câte persoane se mai încadrează din categoria pensionarilor. 
Din punctul meu de vedere, veniturile vor scădea mai departe. Ca și cash o să vă prezint o 
situație exactă, ele cresc. 

Dacă ne referim la achiziție, a procedat la licitație timp de 3 luni de zile, nu a 
venit nimeni la licitație pentru microbuze urbane cu locuri în picioare. Discutăm de 
microbuze urbane care să aibă locuri atât pe scaune cât și în picioare. După ce s-au 
epuizat toate cele 3 etape legale de licitație, s-a mers pe Polonia, dar mașinile sunt din 
Suedia. Sunt mașini cu locuri în picioare, Mercedesul este din 2013, Euro 5, Renault-ul la 
care s-a defectat calculatorul la motor pe stradă, este Euro 4 din 2009. Ne-am încadrat în 
banii care existau, deci cei 300 de mii, noi am achiziționat mijloacele care erau în HCL, ne-
au rămas 136.300 și ne obliga să ne încadrăm în acești bani. Asta este situația 
microbuzelor, sunt Euro 5 și Euro 4, doar acolo am găsit microbuze cu locuri în picioare. 
Licitația a fost 3 luni de zile pe SICAP, nu s-a prezentat nimeni, nu am găsit. Acesta este 
răspunsul pe care pot să vi-l dau. Nu am mers 1300 km pentru oboseală, nu am găsit 
variantă, venea iarna și trebuia să casăm acele microbuze  Iveco, asta este cauza pentru 
care am mers în Polonia. Mulțumesc!” 

 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 303/2019 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama, a 
statului de funcţii și a Regulamentului de Organizare și Funcționare al Direcției de 
Asistență Socială a municipiului Hunedoara,serviciu public cu personalitate juridică din 
subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 304/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ „AQUA PREST HUNEDOARA” . 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 305/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
pentru închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul 
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Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului în suprafaţă de 16 mp pentru 
amplasarea unei tonete cu destinaţia producție și comercializare produse alimentare, aflat 
în administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 306/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
pentru închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul 
Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului în suprafaţă de 52 mp, aflat în 
administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia 
„Casa de ajutor reciproc”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 307/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

majoritatea absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2019. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Daniel Ardelean: 
”O singură întrebare am. În ce privește lista de achiziții, ceea ce trece cu plus 

la rectificarea de buget, apar două tunuri pentru piața orașului în valoare de 100 mii lei. 
După părerea consilierilor PNL, ni se par exagerat de scumpe și atunci o să ne abținem de 
la vot.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Cele două obiecte de inventar au fost solicitate de Castelul Corvinilor, în 

urma referatului de necesitate acesta este prețul pe care l-au găsit dânșii și l-au propus. 
Mulțumesc. Bănuiesc căci Castelul chiar merită.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” și 7 voturi ”abțineri”        

(Corina Popovici, Maria Băloiu, Daniel Ardelean, Simion Jitian, Daniela Logofătu, 
Nicoleta Olariu, Mihaela Popa). 

Art. 1-5 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” și 7 voturi ”abțineri” (Corina 
Popovici, Maria Băloiu, Daniel Ardelean, Simion Jitian, Daniela Logofătu, Nicoleta 
Olariu, Mihaela Popa). 

Hotărârea nr. 308/2019 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” și 7 voturi 
”abțineri” (Corina Popovici, Maria Băloiu, Daniel Ardelean, Simion Jitian, Daniela 
Logofătu, Nicoleta Olariu, Mihaela Popa). 

 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 10.000 lei din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru finanțarea complementară a unor unități de 
învățământ liceal din Municipiul Hunedoara în vederea organizării unor activități educative 
extrașcolare în anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Sunt cele două solicitări de la Colegiul Matei Corvin și de la Constantin 

Bursan, pe care dvs. le-ați făcut în ședința trecută, pentru organizarea unor activități 
educative extrașcolare, respectiv Balul Bobocilor.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
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 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Daniel Ardelean: 
”Salut această hotărâre din partea d-lui primar, era ceva normal și un gest 

echitabil, să nu nedreptățim două licee tehnice în favoarea celorlalte, problema este că 
acești bani se cheltuie în afara Hunedoarei și asta este un lucru trist pentru consiliul nostru 
local, că nu reușim să aducem pe linia de plutire Casa de Cultură ca să putem organiza și 
noi evenimente gen Balul Bobocilor sau alte evenimente cultural-artistice la noi în oraș. 
Mulțumesc!” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 309/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.10.2019-
30.11.2019.  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Simion Jitian: 
”Propun președinte de ședință pentru următoarea perioadă pe colegul 

nostru, d-nul Ion Bădin.” 
 
Se supune la vot propunerea d-lui Simion Jitian, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 310/2019 se aprobă în unanimitate 
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La punctul 19 al ordinii de zi. Diverse. 
 

D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Stimați colegi, înainte de orice și cu permisiunea dumneavoastră, înainte să 

dau cuvântul colegilor mei domnilor consilieri, vreau să ridic și să ne oprim puțin asupra 
unei probleme deosebit de grave, care s-a întâmplat Duminica trecută și în urma căreia 
întreg orașul a suferit. Aerul irespirabil, fumul din oraș. Înțeleg că pe proprietatea fostului 
Combinat au luat foc atât vegetație uscată, cât și deșeuri, am vrea să știm cum s-a 
acționat, ce fel de deșeuri au luat foc, există amenzi pentru depozitarea deșeurilor în spații 
neautorizate. Consilierii locali ai PNL au ridicat de multe ori problema deșeurilor depozitate 
chiar de Primărie pe acel spațiu. Înțelegem din comunicatul Primăriei că au fost puse 
aceste focuri, în număr de opt au fost puse intenționat și am vrea de asemenea să știm ce 
măsuri s-au luat pentru identificarea făptașilor sau dacă s-au identificat. Mulțumesc.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Primăria Hunedoara nu depune deșeuri pe platforma fostului Combinat 

Siderurgic. Comunicatul de presă, ați și subliniat că l-ați citit, probabil chiar și pe al doilea. 
În momentul de față există o plângere la Parchet pentru identificarea celor care se fac 
vinovați de aceste intenții în mod voit din punctul de vedere al Pompierilor și al celor care 
au acționat în zonă. Repet, Primăria Hunedoara nu depune acolo și nici nu ar avea cum. 
Sunt deșeuri depuse cu ani și ani de zile în urmă de alte societăți. Mai ales că în zona 
respectivă cu mașinile nu se putea intervenii pentru că erau toate drumurile blocate. Deci 
cine a făcut-o, a făcut-o deliberat, pur și simplu mergând pe jos.” 

 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Mulțumesc. Domnule consilier Ardelean.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Mulțumesc doamna președinte. O să încerc să fiu foarte scurt. Două puncte 

am pe ordinea de zi a punctului diverse. Ce se întâmplă cu societatea de colectare a 
deșeurilor, cu Brai – Căta? La capitolul gunoi, colegii și vecinii mei din Buituri au început 
să adune selectiv și avem acele pubele, plastic – metal. Acea pubelă nu a mai fost 
descărcată de vreo trei săptămâni și este chiar lângă parcul de distracții pentru copii, un 
adevărat focar de infecție. Eu, după cum știți, am fost tot timpul, am comentat împotriva 
Societății Salub Prest dar acum ajungem să o dorim pentru că totuși nu făcea ce face 
respectiva societate de colectare a deșeurilor. La noi, ziua de colectare este Miercuri. 
Săptămâna trecută nu a mai fost Miercuri, a fost Joi, dar a fost. I-am întrebat pe  angajați 
ce se întâmplă și când au de gând să ia și acele deșeuri selectate, iar ei au răspuns că nu 
dispun de mașini. Avem o problemă cu această Societate Brai – Căta? 

La punctul 2. După cum știți, anul trecut am fost tot timpul vehement în 
măsura în care pentru zilele Hunedoarei 2018 s-a cheltuit o sumă de 220.000 lei. Mi-ați 
spus atunci că au fost facturi. Sunt de acord dar s-ar putea face o economie pentru a folosi 
banii în altă parte. Știu că noi am votat banii aceștia, dar se pot folosi și în alte surse, chiar 
aceste baluri ale bobocilor, eu zic că sunt mult mai utile pentru liceeni Hunedoarei. Anul 
acesta am primit tot de la Direcția Economică situația încasărilor și a cheltuielilor, o sumă 
foarte ușoară de făcut diferența, s-a ajuns la 320.000 lei. În curând, într-un an, doi, 
ajungem la un milion care îl cheltuiește doamna Firea la București? Deci eu cred că 
suntem mult exagerați cu aceste cheltuieli. Adică să aruncăm 320.000 lei, în măsura în 
care cei de la Direcția de Asistență Socială nu le dau acei 15% îngrijitorilor, ceva, nu știu 
dacă îngrijitori sau altfel sună, personali, pentru că nu sunt cuprinși în Hotărârea de 
Guvern, dau numai celor profesioniști, calculul lui doamna Gemeniuc atunci, a fost undeva 
la 200.000 lei/an. Noi aruncăm 320.000 lei/an în decurs de o săptămână. Mi se pare o 
sumă exagerat de mare. Trei miliarde două sute de milioane lei, dar ajung și la ideea că 
hunedorenilor le place pâinea și circul. Mulțumesc.”           
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nici nouă, cei care conducem administrativ orașul, nu suntem mulțumiți de 

activitatea Societății Brai – Căta și nu doar că povestim, ci și aplicăm amenzi. Amenzile în 
momentul de față depășesc 1 miliard de lei vechi și nu ne vom opri pentru că în fiecare zi 
facem control. Mă bucur că acum apreciați activitatea fostei societăți, era bine atunci, 
măcar să fi avut un argument în fața celor care au desemnat această societate să intre în 
Municipiul Hunedoara. Am înțeles, că de curând și-au schimbat iar conducerea. O să 
avem o discuție și cu noul administrator de pe zona de Centru, dar probleme sunt peste tot 
și nu este problema noastră că nu au mașini. Bănuiesc că nu te prezinți la o licitație, la 
nivel de Județ pentru că asta nu ține de UAT Hunedoara, ține de Județ. Cu ani de zile în 
urmă, așa a fost făcut caietul de sarcini, într-o conducere liberală. Așa l-au gândit atunci 
liberalii și așa a mers mai departe acel caiet de sarcini și de asta s-a permis, ca efect ceea 
ce se întâmplă astăzi, în 2019. Avem într-adevăr o problemă, dar îi monitorizăm foarte 
atent și nu au decât să-și aducă și mașini.  

În ce privește economiile pentru ”Zilele Hunedoarei”, ne situăm undeva în 
bugetul anului 2008 și dumneavoastră știu că ați participat cu toții la ”Zilele Municipiului 
Hunedoara”, pentru că v-am văzut. Știu că v-a plăcut, ați postat poze, ați făcut o reclamă 
foarte bună acestui eveniment. Chiar am fost încântat că nici măcar nu a existat o tentă 
politică și toți de la stânga la dreapta, am făcut poze și am popularizat evenimentul. 
Înseamnă că a fost un eveniment de succes desfășurându-se pe parcursul a nu mai puțin 
de 7 zile. Chiar la inițiativa dumneavoastră, am și premiat, am făcut campionat între 
cartiere, am căutat să aducem cei mai în vogă artiști în Municipiul Hunedoara. Se poate 
face economie la orice, dar trebuie să îmbini și una și alta, pentru că ”Zilele Municipiului 
Hunedoara” este un eveniment județean, nu doar local iar așa cum bine ați subliniat, de 
banii despre care ați vorbit, vorbim de Hotărâre de Guvern. Dacă nu sunt pe Hotărâre de 
Guvern, oricum nu putem să-i dăm. Când se modifică Hotărârea de Guvern, cu siguranță 
suntem obligați să-i dăm. Adică nu încap negocieri. Aici vorbim doar de aplicarea legii. Nu 
am putea tăia de la ”Zilele Hunedoarei” și să dăm pe ceva pentru care nu există cadru 
legal. Mulțumesc.” 

 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Domnul consilier Stoicuța.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Domnule primar, doamnelor și domnilor consilieri, din păcate fac parte dintr-

un Partid Ecologist Român, deci nu pot să mă abțin la problema expusă înainte, privind 
problema de pe platforma Combinatului Siderurgic Hunedoara. Nu vreau să intru în detalii, 
am înțeles că Primăria nu depune deșeuri. Ce nu înțeleg eu, de ce nu putem intra și noi în 
zona localităților civilizate și să creăm un compost pentru toate deșeurile, pentru că pe 
timpul verii se creează multe deșeuri. Iarba trebuie tăiată, sunt foarte multe deșeuri. Este 
foarte simplu crearea unui compost și am rezolvat această problemă. Nu mai depunem 
nici în cariera de sus, nici pe platformă și nu mai are ce lua foc. Degeaba îi dăm în 
judecată sau căutăm făptașii care au depus focul. Au depus că exista ce să ardă. Asta 
este problema până la urmă. Haideți să gândim să facem un compost.  

Asta este o problemă și a doua problemă, am câteva sesizări de la cetățeni 
care stau în zona Chizid, mai precis pe b-dul Decebal, privind stația de autobuz între 
strada Roma și Sarmizegetusa. Este exact în pantă. De multe ori șoferii nu opresc și au 
fost de la câțiva cetățeni o sesizare dacă s-ar putea muta stația exact acolo unde a fost 
înainte.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Vă rog să depuneți la CIC sesizarea, să putem să o redirecționăm.” 
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D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Am înțeles și de la șoferi, că am întrebat și eu pe ici pe acolo, ”că este mai 

bine acolo sus, că ne oprim în pantă. Nu este sigur pentru noi.” Acolo puțin mai sus este 
pe drept, s-ar putea muta stația acolo. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Stația de compost în momentul de față nu ne-ar folosi, pentru că iarba și 

toate deșeurile vegetale din oraș, se duc pe groapa de la Bârcea Mare. Am mai spus-o, 
scrie și în comunicatul de presă, scrie și în contestația care a făcut-o la Garda de Mediu 
iar în ceea ce privește ce a ars pe teritoriul fostului Combinat, a ars vegetația uscată. Pe 
vegetația uscată, s-a pus foc și probabil că cei care se joacă cu focul nu vor înceta. Nu vor 
înceta pentru că sunt 108 ha și cu siguranță aceasta este intenția lor, dar vă asigur că o 
să-i prindem pentru că suntem deja destul de înaintați cu cei care au umblat în noaptea 
aceea. Totodată, să știți că nu tot terenul de acolo este terenul Societății Eco Sid, apropo 
al Societății Eco Sid, nu al Primăriei. Chiar dacă este societatea Primăriei, este societate și 
știm legea. Este și teritoriul Combinatului. Focul cel mare a fost pe teritoriul Combinatului 
dar împreună cu cei de la Combinat monitorizăm.” 

 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Mulțumim. Dau cuvântul reprezentantului sătesc de la Peștișul Mare.” 
 
D-na Dorina Szabo – delegat sătesc Peștișul Mare: 
”Vreau să încep cu lauda. Mulțumesc domnului Primar că în sfârșit s-au 

curățat podurile din zona Petacului. Acum Petacul este funcțional. De asemenea, 
mulțumim doamnei consilier Logofătu, care este primul consilier de când sunt eu 
reprezentant al Peștișului, care răspunde de Peștiș și a venit pe teren. A fost alături de noi 
și la hramul Bisericii și am văzut-o și ulterior. Mulțumesc! Măcar că se cunoaște realitatea 
existentă la ora actuală. 

Domnule Primar, ne-ați promis un loc de joacă, amenajarea unui loc de 
joacă. Știu că au fost cei de la Primărie, ne puteți spune când se va putea materializa? 
După aceea, ne mai puteți ajuta cu amplasarea unor coșuri de gunoi la cetățeni și dacă 
avem acceptul dumneavoastră, o să dau o listă unde se vor monta aceste coșuri, pentru 
că întotdeauna și când le-am montat și la alimentări, s-a pus problema, cine le golește. Eu 
o să iau legătura cu peștișenii care sunt de acord ca în dreptul locuinței lor să se pună 
coșuri de gunoi și atunci să aibă obligația, își iau angajamentul să golească aceste coșuri, 
în momentul când vin cei de la Brai – Căta. 

Ultima problemă, Căminul Cultural. Am văzut că în rectificarea de buget, ați 
prins încă 15.000 lei pentru, cred, refacerea documentației. Ori documentația aceasta a 
fost depusă în Noiembrie 2016 la Compania Națională de Investiții. Atunci nu a fost 
completă? Pentru că mă gândesc că dacă, acum s-a aprobat rectificarea, dar începem de 
la început cu documentația? Mulțumesc.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Deja am fost la fața locului. V-am căutat și pe dumneavoastră dar nu erați în 

momentul respectiv. Am văzut locul de joacă împreună cu doi cetățeni de acolo care sunt 
foarte preocupați de ceea ce se întâmplă în Peștiș. Am stabilit împreună și se lucrează la 
documentație. Tot cu dânșii am fost și am vizitat inclusiv canalul colector, locurile unde vor 
amplasa coșurile de gunoi, o să vă informăm și pe dumneavoastră unde le amplasăm, 
pentru că ei au decis deja. Dumneavoastră nu erați acasă.  

Cât privește Căminul Cultural, da sigur, refacem documentația. O dată la doi 
ani de zile, se reface. Nu este nimic deosebit. Se reactualizează DALI – ul și dorim să și 
scoatem la licitație execuția de data aceasta căci proiectul este gata. Mulțumesc.” 
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D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Domnul reprezentant sătesc, domnul Mladen.” 
 
D-nul Cristel Mladen – delegat sătesc Hășdat: 
”Mulțumesc doamna președinte. Mă alătur și eu spuselor domnului consilier 

Ardelean privind activitatea celor care ridică gunoaiele din Municipiul Hunedoara, pentru 
că nu-și fac activitatea așa cum trebuie, cum am spus și săptămâna trecută, în loc să vină 
Joi, a venit Vineri și asta este problema. Plus de asta, dacă ai o problemă de rezolvat, 
trebuie să mergi la Sântuhalm, am înțeles că birourile și le-au mutat acolo. Aici la 
Hunedoara lângă Siderurgistrul, am înțeles că sunt cei care încasează și nu pot să-ți dea 
nici o relație. Asta a fost prima. 

A doua, mulțumim domnului Primar pentru că s-au curățat șanțurile. Este un 
lucru foarte bun, arată impecabil dar a rămas să se spargă cele trei riflante de sub podețul 
din colțul Școlii. 

Ultima problemă, doamna învățătoare și cu doamna educatoare, vă roagă 
prin mine, dacă puteți să montați în curtea Școlii niște aparate de joacă. Mulțumesc.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Bună ziua! Prima întrebare d-le primar. Să înțeleg că dvs. nu mai depuneți 

pe zona Combinatului, deșeurile. Asta probabil acuma după ceea ce s-a întâmplat astă 
vară când au apărut pozele, în care dvs. depuneați...” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Vă rog să puneți întrebarea și veți primi răspunsul scris.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Asta și fac.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Văd că dvs. dialogați, dvs. puneți întrebarea și vă dați răspunsul singur. 

Întrebare și compartimentul de informații, d-na Silke...” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Asta și fac, pun întrebări ca dvs. să îmi  răspundeți în scris, dar de fapt nu-

mi răspundeți niciodată, asta e altă problemă. Eu îmi fac datoria să vă întreb...” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„...d-na Silke, ați înțeles, răspunsurile în scris.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”...să înțeleg că dvs. nu mai depuneți deșeuri în zona combinatului. Aș dori 

să știu de exemplu, deșeurile provenite din reabilitarea străzilor, unde le-ați depus? Și doi, 
în 2017, eu am vorbit pe această temă, v-am atras atenția asupra acestor peste 5.000 de 
tone de gunoi existente pe platforma combinatului, acolo unde sunt halele senatorului 
Hărău, nu ați luat nici un fel de măsură. Anul trecut s-a întâmplat la fel și au pornit focurile, 
dvs. nu ați luat nici un fel de măsură, la fel și acuma. Probabil că doriți să murim cu toții 
înainte de a lua dvs. vre-o măsură.  

Iar la punctul doi. Observ cu, nici nu știu cum să spun, cu tristețe până la 
urmă, faptul că există pe SICAP niște cereri de oferte, un preț de catalog de 95.000 lei, pe 
care dvs. l-ați acceptat. Exemplu broșuri 500 de bucăți la 24.500, dacă mă uit la HelPrint 
exact același broșuri, exact la același rezultate, mă refer la calitatea pe care trebuie să o 
aibă, este de 2.112 lei. Ne uităm la pliante 5.000 de bucăți la 14.500, văd iar la 5.000 de 
bucăți 645 de lei, dacă ne ducem mai departe vedem nici mai mult nici mai puțin servicii 
de consultanță în derularea procedurilor de achiziții publice, pe care dvs. le externalizați, 



19 

 

nu le mai face primăria Hunedoara, prețuri de 104.000, prețuri de 107.000 lei.” 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Trebuie să vă mai uitați, nu amestecați lucrurile, vedeți că intrați într-o zonă 

în care nu prea pricepeți ce este acolo...” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”...dvs. probabil că ați priceput foarte bine din moment ce ați oferit...” 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„...servicii de consultanță  e altceva, iar în legătură cu broșurile e cu totul 

altceva,  o să primiți răspunsul de la achiziții, ați observat bine sunt pe SICAP.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”...sunt două achiziții diferite, d-le primar...” 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„ ...să vă dau legea să o citiți.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”O dată sunt 25.000 lei pe 3 solicitări ale dvs., pe care le-ați acceptat, v-am 

spus și prețurile, dacă doriți eu vă dau și ofertele să vedeți cum sunt de 10 ori mai mari la 
primăria Hunedoara comparativ cu ceea ce găsiți pe net.” 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„ ..d-nul Girgiu vrea să zică că ce ceea ce e postat pe serviciul achiziții 

publice în format electronic, este foarte bun.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Ce ziceți? Sunteți foarte bun la ceea ce înseamnă afacerile acestea.” 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Vă promit că vă dăm lecții ca să puteți să învățați de la serviciul de achiziții, 

nu e nici un secret.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu, nu, de la dvs. d-le primar, nu vă mai ascundeți în spatele funcționarilor 

publici.” 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Dacă o să vă dau lecții o să ajungeți prea mic.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Mulțumesc.” 
 

D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Pentru că mâine este 1 Octombrie, în numele consilierilor locali PNL, urez 

un LA MULȚI ANI călduros, seniorilor Hunedoarei. Declar ședința închisă.” 
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